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Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 31 

Torsdag den 18. november 2021 kl. 17.30 – 20.00 (Fysisk fremmøde) 

 
 

Forældrerepræsentanter 
Rasmus Høiby: Toke 8.c Afbud 
Mads K. Andersen:  Mathilde 5.b Rasmus 9.b 
Mirsad Dajic: Lejla 5.c, Elma 6.b, Emir 1.d  

Saiqa Qayyum: Maya 7.b  
Tenna Stærmose: Alberte 9.b 
Katja Løndorf: Klara 9B, Freja 7.B Afbud 
 
Elevrepræsentanter: 
Noor Mohammed El Kafrawy (8.B) Afbud 

Oscar Riis Jørgart (9.C) Afbud 

Medarbejderrepræsentanter: 
Mille Carlsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
 
Ledelsesrepræsentanter:  
Kristoffer Færkel, skoleleder 
Dorthe Anthony, Souschef og faglig leder for 
udskolingen 
 
 
  

Ordstyrer: Tenna Referent: Dorthe 
 

      
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Referat Tid Ansvarlig 

1. Godkendelse af referater  
 

Er godkendt. 5 
min 

Ordstyrer 

2. Nyt fra eleverne 
 

Nyt fra eleverne. Der var ingen elever. Men 
Dorthe orienterede fra elevrådet. De er 
optagede af mobil regler og madens kvalitet i 
kantinen, samt ytringsfrihed og ligestilling. Der 
kommer et oplæg fra elevrådet til 
skolebestyrelsen inden jul. 

15 
min 

 

3. Reduktion af skoledagens 
længde 
Der er nu givet tilladelse til at 
man lokalt har mulighed for at 
forkorte skoledagens længde. 
Kristoffer fremlægger de 
indledende tanker og 
muligheder som ledelsen ser. 

Forkortede skoledage: Kristoffer skitserede de 
to muligheder indenfor den økonomiske 
rammer der er blevet stillet. 
 
Forslaget er fra ledelsen og skal både vendes i 
skabet, på MED og i skolebestyrelsen. 
 
Ledelsen lægger op til at den forkortede 
skoledag bliver iværksættes fra januar 2022 og 
udmeldingen er lige kommet, så der er meget 
kort proces i forhold til at få det etableret. 
 
Forslag: På mellemtrinnet forkortes med 1 
time uv, så de har fri alle dage kl. 14.00 og 2 
timer i udskolingen, så de har en dag til 15.00 

45 
min 

 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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og resten til 14.00. I indskolingen ingen 
forkortelse, da de sidst fik en reduktion og 
efter frokost har mere ”frie” fag og glidende 
overgang til SFO. 
 
Kommentarer: UUV undervisning i mellemtrin 
er pædagoger og lærere og udskolingen er 
lærere. Pædagogerne er enige i forslaget. De 
timer der ”afkortes” vil blive lagt ind i 
skoledagen så det skaber flere to-voksen 
timer. 
 
Fordele og ulemper diskuteres: 
 
Ideer:  

- To lærer glidende på forskellige fag, 
holddeling, selvforvaltende så det 
giver mening.  

- Kan man skæv dele, så man lagde 
flere timer på nogen årgange og ikke 
andre?  

- Reduktion af skoledagen i 
morgentimerne blev ved sidste 
skolerådsmøde stemt ned af 
forældrene, så det er der ikke 
opbakning til. En anden fra 
skolebestyrelsen har erfaring fra 
anden skole med reduktion i 
morgentimerne for de store elever, 
hvor det har været en succes.  

- Timer der konverteres til hele klub 
dag er flere ikke interesseret i det vil 
blive opfattet som en fri dag.  

- Man bør være opmærksom på, at 
eleverne har mistet en del 
undervisning under corona og der 
skal dermed være en klar plan for 
hvordan man gør det, så det er 
tilrettelagt så undervisningstilbuddet 
ikke reduceres.  

- Kommunikation er særlig vigtig til 
forældrene om baggrunden for 
forkortede skoledage. 

 
Skolebestyrelsen godkender at der går videre 
med forslaget til MED og skabet. 

4. Skolebestyrelsesvalg og event.  
Der skal besluttes hvornår 
valget skal afvikles. Desuden 
skal der sættes en retning på 
hvad der skal trække folk til. 
Inden vi går fra hinanden er 
der nedsat en mindre gruppe 
der arbejder videre med et 
oplæg til ”event” der kan ses 

Valg af skolebestyrelse.  
Der sendes rammer ud fra forvaltningen 
meget snart.  
De to første uger af marts, er der hvor der skal 
afholdes et møde, hvor der skal vælges ny 
skolebestyrelse. Annonceringen skal ske i 
februar. 
Onsdag 9.3.21 aften arrangement for hele 
skolen, hvor der vælges ny skolebestyrelse. 
Kristoffer undersøger budgetramme. 

30 
min 

KF/Tenna 
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på ved næste 
skolebestyrelsesmøde. 
På sidste SB møde kom 
følgende forslag til ramme: 

- Rundvisning på blågård 
- Der kan vises noget fra 

musical og andet børnene 
fremfører 

- John Halse 
- Digital dannelse            

Kristoffer, Saqa, elev, Mille er gruppen om et 
forslag til dette arrangement. 

5. Møde med BUU d.2/12 
kl.16.30-17.30  
Vi er indkaldt til møde med 
BUU som ”erstatning” fra 
sidste møde. Vi skal vende 
punkterne til den dagsorden 
der er sendt op og hvordan 
skolebestyrelsen nu forholder 
sig til dem. 

Der vendes hvilke punkter der er interessante 
at bringe op på mødet i forhold til den 
tidligere dagsorden: 
 
Klassesammenlægninger og et maksimum 
elevtal på 22. Skolebestyrelsen er interesseret 
i en drøftelse på tværs af Enghavegård skole 
og Mørkhøj skole. 
 
Skolebestyrelsen vil gerne spørge til 
udskydelse af sammenlægning, budget model, 
elevniveau og den økonomiske ramme i 
forhold til det. (rammebetingelser) 
 
Hvad er konsekvensen og hvordan kommer 
skolen videre her fra. 
 
Skolebestyrelsen er nysgerrige på hvornår og 
hvordan de vil blive inviteret ind i processen 
omkring elevtal og klassesammenlægninger. 
Dette vil de gerne høre nærmere om 
 
 
Trafikale udfordringer. 

40 
min 

KF 

Orientering 
6. Orientering fra Dorthe. 

Dorthe Anthony (faglig leder for udskoling og 
Souschef) stopper 31.12.21 og Jacob Sundman 
starter 1.1.2022. Der arbejdes på at have en 
ny faglig leder for udskolingen ansat d.1/2. 

20 
min 

 

 

• Til kommende møder ud over 
årsplanen 

 
Løbende møder 

• Møde, hvor Jakob deltager 
med information om Service’ 
opgaver. 

• Invitere vejvisere/ ress.team 
med til et møde og fortælle 
om dette arbejde. 

• Revision af principper 

• Antimobbeplan nyt udkast 
også for det digitale 

• Ordensregler 

• Møde omkring skoleportalen 
for forældre efter ferien. 
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